

## Protokoll staff-möte

---

Staff-möte för '][ E H \\/\ARRiORS

### Datum, tid och plats

11 maj 2013 på '][ E H \\/\ARRiORS TeamSpeak-server.

---

### Counter-Strike: Source (CS:S), Counter-Strike: Global Offensive (CS:GO) och Team Fortress 2 (TF2)

#### Närvarande

Ozzzkar, Ahri, AnT, LunarStorm, YankingDeez, Bone, Beethoven, SnowmaN

#### Frånvarande

Head Hunter, Didrik, Otto the pup, Calvados, FimpeN, äämil, HartiHarti97, Osko, epic R0x0r, EoS, Robin

#### Val av ordförande och sekreterare

Ozzzkar valdes till ordförande och LunarStorm till sekreterare.

#### Förslag och synpunkter

- **"En liten jail-regel", förslag från forumet**  
Förslaget tar upp att man ska ändra i regeln om att man får döda fångvaktare som står på en Ts huvud till att man får "kniva" (istället för att "döda"). Vi har beslutat att ändra i reglerna så att det står kniva, för att undvika framtida missförstånd.
- **"Direkt till armory", förslag från forumet**  
Handlar om att det inte finns någon vent till armory från cellarna på ba\_jail\_electric\_razor\_v6 och att fångvaktarna då skjuter fångar på war när de springer till buren. Vi tog inte upp detta eftersom det finns en vent ovanför medic.
- **"Deathrun", förslag från forumet**  
Som handlar om att en Deathrun server ska införas. Vi beslutade att vi ska kolla hur omröstningen ser ut på forumet när de nya IP-adresserna kommer (snart).

- **"Intagandet av admins", förslag från forumet**  
Förslaget handlar om att adminhandboken och andra trådar borde bli officiella så att alla spelare ska kunna se dem för att de ska se vad som krävs av en admin. Vi beslutade att inte göra detta då det inte ansågs nödvändigt.
  - **"CS:S-turnering", förslag från forumet**  
Vi beslutade att skicka vidare detta förslaget till föreningens e-sportgrupp som kan se över idén.
  - **"HH9-förslag", förslag från forumet**  
Förslaget handlar om att ta bort alla maps förutom originalet. Vi beslutade att inte ändra något för tillfället.
  - **Hoppa under föremål på Jump Contest**  
Förslagets innebörd är att ta bort regeln om att man inte får hoppa under föremål på Jump Contest på Last Request. Vi beslutade att ha kvar regeln tills vidare.
  - **Ta bort regeln om att vanlig Simon says bara får köras på samlingsplatser**  
Förslagets innebörd är att ta bort regeln om att vanlig Simon says bara får köras på samlingsplatser. Vi beslutade att regeln ska stå kvar då regeln uppfyller sitt syfte genom att göra jobbet som fångvaktare mer utmanande.
- 

## Allmänt

### Närvarande

Ozzzkar, Ylar, AnT, BeppeJr, DavidFTW898, hadEsFTW, LunarStorm, palsternacka, SnowmaN, YankingDeez, Beethoven

### Frånvarande

Head Hunter, Didrik, Otto the pup, Calvados, Bone, FimpeN, äämil, HartiHarti97, Osko, epic R0x0r, EoS, Robin, Ahri, Nike Bauer

### Val av ordförande och sekreterare

Ozzzkar valdes till ordförande och palsternacka till sekreterare.

### Förslag och synpunkter

- **"SA:MP-undertavla", förslag från forumet**  
Förslaget tar upp att vi borde ha en undertavla för förslag till SA:MP-servern. Just nu behövs

ingen undertavla då SA:MP servern läggs tillfälligt ned, till dess att vi får någon som vill ta över arbetet med den. Kontakta Ozzzkar vid intresse.

- **"Protokolländring", förslag från forumet**

Förslaget tar upp att länkar på hemsidan som leder till mötesprotokoll borde öppna protokollen i nya flikar/fönster. Förslaget gick igenom.

- **"Off-Topic Tråd", förslag från forumet**

Förslaget tar upp att det borde finnas en tråd där man skriver off topic-saker. Mötet beslutade att forummoderatorerna ska få pisk när tillfälle finns för att de inte föregått med gott exempel. När det kommer till förslaget om en off topic-tråd så anser vi att det inte behövs då vi redan har DMZ där folk kan få tramsa hur mycket man vill, så länge man följer forumets regler.

- **"Bildförminskare", förslag från forumet**

Förslaget tar upp att vi borde lägga in ett plugin till forumet som automatiskt förminskar inlagda bilder som är för breda så att man slipper scrolla och så vidare. Vi beslutade att lägga in detta.

- **"Bredare forumlayout", förslag från forumet**

Förslaget tar upp att forumet borde vara bredare för att det inte ser bra ut på större skärmar. Vi beslutade att inte göra forumet bredare eftersom det inte alls ser dåligt ut på större skärmar och att det skulle få följdproblem (det skulle kanske lösa ett problem och skapa fem till problem).

---

## Minecraft

### Närvarande

Ozzzkar, Ylar, DavidFTW898, BeppeJr, palsternacka

### Frånvarande

-

### Val av ordförande och sekreterare

BeppeJr valdes till ordförande och Ylar till sekreterare.

### Förslag och synpunkter

- **Modpack**

Vi diskuterade om att skapa en omröstning om att byta Minecraft-servern till Voltz, FTB, Tekkit eller behåll nuvarande (vanilla) under en testperiod. Detta ska dock fortsätta diskuteras senare och beslut kommer då tas.

- **Bygge av arenor**

Trots den förra mötespunkten kommer bygget av arenor att slutföras och vi får se hur dessa sedan används om vi byter servern till en server med modpack.

- **Marknadsföring av servern**

Diskuterade nya sätt att försöka marknadsföra servern. Exempelvis genom en lobby, där man finner portaler till SG, Vanilla, Creative etc. (fortfarande i tankesteget). Ett annat möjlighet är genom topplistor såsom Minestatus, etc.

---

## Nästa staff-möte

Lördag 8/6 2013

## Mötet avslutat